

Appendix  
(N.)  
18th Feby.

hundred and eighty six, also Table of the Fees of the Office of Clerk of the Executive Council and other Officers relating to the said Grants as expressed in His Excellency's answer to the Message of this House of the 13th February 1821 have not been fully carried into effect.

Without adequate information upon these Subjects your Committee could not feel any confidence in the accuracy of the conclusions which they might be led to form, and they therefore suspended their labours, until this information could be procured.

Accordingly on the thirteenth of the present month of February, this House was pleased to order, "That an humble Address be presented to His Excellency the Governor in Chief, representing that on the thirteenth day of February one thousand eight hundred and twenty one an humble Address was voted by this House to His Excellency praying His Excellency would be pleased to order to be laid before this House, Copies of such Royal Instructions respecting the granting of the Crown Lands in this Province, as may have been given since the year one thousand seven hundred and eighty six, also a Table of the Fees of the Office of the Clerk of the Executive Council and other public Officers relating to the said Grants: to which His Excellency was pleased to give for answer that he should cause to be laid before the House Copies of such parts of the Royal Instructions for the granting of Crown Lands, as His Majesty has caused to be made public, and Copy of the Table of Fees to the Officers named in the Address; that this House have reason to believe that the intentions of His Excellency the Governor in Chief to afford information to the House relative to the Public Instructions of His Majesty respecting the granting of Crown Lands in this Province and relative to the said Table of Fees have not been fully carried into effect, and praying His Excellency will be pleased to order such of the above Documents as have not already been laid before this House to be laid before the same, and that His Excellency will be further pleased to order a Copy of the Report of the permanent Committee of the whole Council to His Excellency Sir Robert Shore Milnes, then Lieutenant Governor of this Province, bearing date the twenty-sixth day of May one thousand eight hundred and one, to be laid before this House."

To which His Excellency was pleased to give for answer:

"That he will give orders that such papers as have not been laid before the House conformably to his former commands, be laid before it."

That the advanced state of the Session leaves no hopes to your Committee that it will be in their power further to investigate the subject referred to them, and they have therefore lost no time in laying before the House the present Report.

The whole nevertheless humbly submitted.

Quebec, 18th February 1822.

ANDREW STUART,  
Chairman.

sept cent quatre-vingt six, aussi un Tableau des Honoraires du Bureau du Greffier du Conseil Exécutif et des autres Officiers relativement aux dites Concessions, telle qu'exprimée dans la Réponse de Son Excellence au Message de cette Chambre du treize Février Mil huit cent vingt et un, n'a pas été pleinement mise à effet.

Sans information suffisante sur ce sujet, votre Comité ne pourroit mettre aucune confiance dans l'exactitude des conclusions qu'il pourroit être induit à tirer, et il a en conséquence suspendu ses travaux jusqu'à ce qu'il puisse se procurer cette information.

En conséquence le treize du présent mois de Février, il a plu à cette Chambre d'ordonner, "Qu'il soit présenté une humble Adresse à Son Excellence le Gouverneur en Chef, représentant que le treizième jour de Février Mil huit cent vingt et un, cette Chambre a voté une humble Adresse à Son Excellence priant Son Excellence de vouloir bien ordonner de mettre devant cette Chambre copies de telles instructions royales concernant la Concession des Terres de la Couronne en cette Province, qui ont pu être données depuis l'année mil sept cent quatre-vingt-six, aussi un Tableau des Honoraires du Greffe du Conseil Exécutif et d'autres Officiers Publics concernant lesdites Concessions, à laquelle il a plu à Son Excellence donner pour réponse, qu'elle feroit mettre devant la Chambre des Copies des parties des instructions royales pour la Concession des Terres de la Couronne, que Sa Majesté a fait rendre publiques, et copie du Tableau des Honoraires des Officiers nommés dans l'Adresse; que cette Chambre a lieu de croire que les intentions de Son Excellence le Gouverneur en Chef de donner information à la Chambre, relativement aux instructions publiques de Sa Majesté, concernant la Concession des Terres de la Couronne en cette Province, et relativement audit Tableau d'Honoraires, n'ont pas été pleinement mises à effet, et priant Son Excellence qu'il lui plaise ordonner que ceux des Documents ci-dessus qui n'ont point déjà été mis devant cette Chambre, soient mis devant icelle, et qu'il plaise à Son Excellence ordonner de plus qu'une copie du Rapport du Comité permanent de tout le Conseil à Son Excellence Sir Robert Shore Milnes, alors Lieutenant Gouverneur, en date du vingt-sixième jour de Mai mil huit cent un, soit aussi mise devant cette Chambre."

A laquelle il a plu à Son Excellence de donner pour réponse:

"Qu'elle donneroit ordre que les papiers, qui n'avoient pas été mis devant la Chambre en conformité aux premiers Ordres, fussent mis devant elle"

Que l'état avancé de la Session ne laisse à votre Comité aucun espoir de pouvoir examiner davantage le sujet qui lui a été référé, c'est pourquoi il n'a pas voulu différer à mettre devant la Chambre le présent Rapport.

Le tout néanmoins humblement soumis.

Québec, le 18 Février 1822.

ANDREW STUART,  
Président.

Appendice  
(N.)  
18e. Fév.